
 
Referat fra afdelingsbestyrelsens møde i Afdeling 

Dalgasparken  

 

Mødedato: torsdag 31. marts 2022 
Mødetidspunkt: Klokken: 19:00  
Mødested: Fællesrummet  
Mødedeltagere:  
Ole Kildevang Kristensen,  
Jørn Overgård  
Mona Haven Jensen,  
Ulla Elsborg  
Vera Horsted  
 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra 2. december 2021. 

 Referat godkendt, dog mangler huller i asfalten udbedres.  

2. Nyt fra formanden. Der er kommet 3 nye beboer. 

 3 lejligheder er ledige, en har været det i 11/2 år.  

3. Opsætning af dørtelefoner tog for lang tid. 

Vandsikret klikramme til opsætning af navne indkøbes.  

Skal placeres pænt. 

4. Regnskab ikke fremkommet endnu. 

5. Markvandring 2022. Der er løse fliser på tagterrassen. 

Trappe (hvor ?) er ikke lavet ordentligt. 

Vinduer forskellige steder er ikke udbedret. 

Ventilationssystemet i lejlighederne virker ikke ordentligt, filtrer 

bør udskiftes hver 3 mdr. 

6. Evt. Folk er for sløve til at affaldssortere rigtigt. Glas skal i 

særlige container lige i nærheden .  

Viceværterne bør feje affaldsrummet jævnligt.  



Det undersøges hvem, der har købt grunden på hjørnet af 

Lykkesvej og Dalgas Alle, og hvad lokalplanen er.  

 

Stort arbejde med etablering af fibernet er startet, selv om  

beboerne ikke er informeret herom. Det skal varsles 6 uger 

før.  

7. Næste møde. Torsdag 8. juni 2022 kl. 19 i Fællesrummet. 

 

 

 

 

 



 

90112 Afdeling Dalgasparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 31/3 2022 
 
Administrationen har modtaget referatet den 3/4 2022 
Administrationen har gennemgået referatet den 4/4 2022 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
1. Referat 

Morten Hove Andersen følger op på bemærkningen omkring huller i asfalten, der mangler 

at blive udbedret. 

 

2. Nyt fra formanden 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

3. Dørtelefoner 

Morten Hove Andersen bestiller klikrammer, og får dem monteret. 

 

4. Regnskab 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

5. Markvandring 2022 

Morten Hove Andersen har noteret sig afdelingsbestyrelsens bemærkninger. Der er pt. 

endnu ikke indkaldt til ’Markvandringen’. 

 

6. Eventuelt 

Affaldssortering: Ingen bemærkninger fra administrationen. 

Hjørnegrund Lykkesvej/Dalgas Allé: Ingen bemærkninger fra administrationen. 

Fibernet: Det er korrekt, at adgang til lejligheden skal varsles med 6 uger. Boligselskabet 

er ikke orienteret om arbejdet, hvilket Morten Hove Andersen også har påtalt. 

 

5. Næste møde 

Ingen bemærkninger fra administrationen 
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